

Excellency, Dr Ameenah Gurrib-Fakim, President of the Republic of Mauritius

Excellency, Dr Saara Kuungongelwa-Amadhila, Prime Minister of the Republic of Namibia

Honorable Ministers from the Republic of Mauritius

Honorable Ministers from the Republic of Namibia

Excellencies of the Diplomatic Corps

Representatives of Regional and International Organisations

Distinguished Guests

All Protocol Observed

It gives me great pleasure this evening to welcome you to the Mauritius Gymkhana Club, the first Golf Club in the Southern Hemisphere, on this auspicious occasion for the celebration of the Republic of Namibia's 27th Independence Anniversary. We are indeed honoured by the presence of the Prime Minister of the Republic of Namibia, Dr Saara Kuungongelwa-Amadhila in our midst to-night.

I hope that our two countries will work in close collaboration in several sectors of mutual interests in the near future and as Honorary Consul, I shall do my best to build a BRIDGE between Namibia and Mauritius.

Now, I will say a few words in French for our French speaking guests:

Messieurs, les Ambassadeurs, Mesdames et Messieurs

En tant que Consul Honoraire de la République de la Namibie, c'est un grand honneur pour moi de vous accueillir ce soir à l'occasion du 27eme anniversaire de l'Independence de ce pays au Mauritius Gymkhana Club, le 1er Club de Golf de l'Hemisphere Sud. Nous sommes tres honorés de la presence du Premier Ministre de la Namibie, le Dr Saara Kuungongelwa-Amadhila par nous pour cette célébration.

C'est un grand privilege pour moi d'avoir été choisie pour être le « Trait d'Union » entre nos deux pays et c'est avec toute humilité que j'assume pleinement cette responsabilité. Je prends l'engagement de servir au mieux nos interêts communs et je ferai de mon mieux pour bâtir une passerelle afin de raffermir nos liens. Je pense qu'un premier pas a déjà été fait dans la bonne direction.

Merci de votre attention et je vous souhaite une excellente soirée.

Thank you for your presence and I wish you a very pleasant evening.